

Helen of Troy

CREATIVE DEPARTMENT ARTWORK SPECIFICATIONS

Brand: Vicks
Category: Vaporizer

Model: **V1750C**

Artwork Part #: A000554R1

Die Line Part #: NA

Description: OWNER'S MANUAL, KAZ Artwork,, V1750C

Subject: Owner's Manual Insert

Region: Canada

Flat Size: IN: W2 x H10

Folded Size: IN: W2 x H5

Scale: 1/1

Material: 70# Uncoated

Revision: 1

Date: **20OCT16**

Release Date: 28OCT16

Rerelease Date:

Colors:

Dielines (Do not print)

Spot Colors

Black
100%



Special Instructions: 2 sided & fold in half

Quality Requirement of Artwork and Quality Clarification Process of Artwork Printing: Meet Eng-QS-06&02

Kaz USA, Inc., a Helen of Troy Company
Creative Services
Marlborough, 01752 MA, USA
+1 508 490 7000

Outside - English

DIRECTIONS FOR USE

Waterless Vapourizer



IMPORTANT: READ ALL INSTRUCTIONS ON PACKAGE BEFORE USE.

Do not immerse in water.

Do not use household cleaners on this product. Risk of electric shock. This product is not a toy and should be handled by adults only.

Plug into a properly functioning 120-volt electrical outlet in the upright position.

Do not use with extension cords.

Do not block the Waterless Vapourizer airflow.

Do not place exposed pad on furniture, fabrics, bedding and plastics.

Recommended Usage: Not recommended for infants under 10 pounds.

For children between 10-22 pounds do not use more than 2 pads in a 24 hour period.

Directions for Use:

1. Tear scent pad pouch at notch to expose pad. Do not touch exposed pad directly. If you do touch pad, be sure to wash hands thoroughly.
2. Slide side tabs up to furthest position.
3. Insert 1 or 2 VapoPads into the top slots of the Waterless Vapourizer. Insert scent pad with angled side facing downward into the scent pad slot. Using the side tabs slide the VapoPad down into the unit.
4. Vapour intensity can be controlled by sliding side tabs up or down. The further down the softer the vapor release intensity. The higher up the stronger the vapour release intensity.
5. Plug the Waterless Vapourizer directly into a 120V electrical wall outlet.
6. Replace pads after 8 hours on high, 12 hours on medium, 16 hours on low.

Nightlight Control:

The nightlight is always on when unit is plugged into a wall outlet. Nightlight brightness can be controlled by sliding shield over light.

Replacing Pads:

1. Unplug the Waterless Vapourizer.
2. Slide side tabs to highest position to expose VapoPads.
3. Gently shake or pull out used VapoPads and discard.
4. Open refill VapoPads and insert as described above.

Cleaning instructions: If there is any residue from VapoPads built up on the unit, unplug the unit and wipe clean with a dry cloth.

Do not use any household cleaners and do not immerse in water to clean.

Do not use with any other pads or oils with the Vicks Waterless Vapourizer.

Do not place more than one pad in each slot.

A light layer of oil may form on the Waterless Vapourizer. Should this occur, unplug the unit and wipe with a dry cloth.

CAUTION: Risk of Electric Shock and Fire Hazard Contact with exposed pad may cause eye irritation.

In case of contact with eyes, flush with water immediately. If eye irritation persists, consult a doctor.

Do not touch exposed pad with skin. In case of contact with skin, wash area immediately with plenty of water.

Pad is not to be taken internally.

WARNING: PAD MAY PRESENT A CHOKING HAZARD. KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN AND PETS.

1-800-VAPOR-1-2 (1-800-827-6712)

consumerrelations@kaz.com • www.kaz.com

This product is under license from The Procter & Gamble Company. Vicks and other associated trademarks are owned by The Procter & Gamble Company.

© 2017 All rights reserved. / Tous droits réservés
Kaz Canada, Inc., a Helen of Troy Company / une société de Helen of Troy, 6700 Century Avenue, Suite 210, Mississauga, Ontario L5N 6A4

A000554R1

Inside - French

MODE D'EMPLOI

Vaporisateur sans eau



IMPORTANT : LIRE TOUTES LES INSTRUCTIONS SUR LA BOÎTE AVANT D'UTILISER L'APPAREIL.

N'immergez pas l'appareil dans l'eau.

N'immergez pas de produits ménagers sur ce produit.

Risque de chocs électriques. Ce produit n'est pas un jouet et ne doit être manipulé que par des adultes.

Branchez l'appareil en position verticale dans une prise électrique de 120 V fonctionnant bien.

N'immergez pas l'appareil avec des rallonges.

Ne bloquez pas le débit d'air du vaporisateur sans eau.

Ne placez pas le coussinet exposé sur un meuble, du tissu, un lit ou du plastique.

Utilisation recommandée : N'est pas recommandé pour les nourrissons de moins de 10 lb. Pour les enfants pesant entre 10 et 22 lb, n'utilisez pas plus de 2 coussinets en 24 heures.

Mode d'emploi :

1. Déchirez le sachet du coussinet parfumé à l'échancrure pour exposer le coussinet. Ne touchez pas directement au coussinet exposé. Si vous touchez au coussinet, lavez-vous soigneusement les mains.
2. Faites glisser les languettes latérales jusqu'à la position la plus éloignée.
3. Insérez 1 ou 2 VapoPads dans les fentes du haut du vaporisateur sans eau. Insérez un coussinet parfumé avec le côté en angle vers le bas dans la fente du coussinet parfumé. Au moyen des languettes latérales, faites glisser le VapoPad vers le bas dans l'appareil.
4. Contrôlez l'intensité de la vapeur en faisant glisser les languettes latérales vers le haut ou vers le bas. Plus c'est bas, plus l'intensité de la vapeur est douce. Plus c'est haut, plus l'intensité de la vapeur est forte.
5. Branchez le vaporisateur sans eau directement dans une prise électrique murale de 120 V.
6. Remplacez les coussinets après 8 heures à intensité élevée, 12 heures à intensité moyenne ou 16 heures à faible intensité.

Commande de la veilleuse : La veilleuse est toujours allumée lorsque l'appareil est branché dans une prise murale. La luminosité de la veilleuse peut être contrôlée en faisant glisser l'écran sur la lumière.

Pour remplacer les coussinets :

1. Débranchez le vaporisateur sans eau.
2. Faites glisser les languettes latérales à la position la plus élevée pour exposer les VapoPads.
3. Secouez doucement ou retirez les VapoPads et jetez-les.
4. Ouvrez les VapoPads de rechange et insérez-les comme il est décrit ci-dessus.

Instructions d'entretien : S'il y a des résidus des VapoPads accumulés sur l'appareil, débranchez-le et essuyez-le avec un chiffon sec.

N'utilisez pas de produits ménagers et n'immergez pas l'appareil dans l'eau pour le nettoyer.

N'utilisez pas d'autres coussinets ou huiles avec le vaporisateur sans eau Vicks.

Ne placez pas plus d'un coussinet dans chaque fente. Une fine couche d'huile peut se former sur le vaporisateur sans eau. Le cas échéant, débranchez l'appareil et essuyez-le avec un chiffon sec.

MISE EN GARDE : Risque de chocs électriques et d'incendie; tout contact avec le coussinet exposé peut causer une irritation des yeux.

En cas de contact avec les yeux, rincez-les immédiatement avec de l'eau. Si l'irritation des yeux persiste, consultez un médecin.

Ne touchez pas au coussinet exposé avec la peau. En cas de contact avec la peau, lavez immédiatement l'endroit avec de grandes quantités d'eau.

Le coussinet ne doit pas être utilisé intérieurement.

AVERTISSEMENT : LE COUSSINET PEUT PRÉSENTER UN RISQUE DE SUFFOCATION. GARDEZ-LE HORS DE PORTÉE DES ENFANTS ET DES ANIMAUX DOMESTIQUES.

Ce produit est sous licence de la société Procter & Gamble. Vicks et les marques de commerce connexes appartiennent à la société Procter & Gamble.

A000554R1